## Week3

## ◇ 如社群服务介绍中所说,只需练习提供了译文的部分,不需要全篇练习

## 2. line graph

You should spend about 20 minutes on this task.

The graph shows the demand for energy and the energy available from fossil fuels in Freedonia from 1985 to 2005.

Write a report for a university lecturer describing the information shown below.

You should write at least 150 words.



第三章 图表作文题库全部题目和范文



根据线状图, 化石燃料的供应数量从1985年的3.5个单位(每个单位等价于一亿焦 耳)开始显著增长,并在1995年达到了最多的6.5个单位。但随后该数字快速的下降, 在2000年稳定在2.5个单位并一直延续到2005年。



According to the line graph, the amount of energy available from fossil fuels increased significantly from approximately 3.5 units (each unit is quivalent to 100 billion megajoules) in 1985 to 6.5 in 1995, which was its peak. But after that it dropped sharply until 2000 when it remained stable at about 2.5 units until 2005.

HE HANNEL KAOVANAG509A